
明州华人信义会 诚聘全职传道人 

 

教会简介 
明州华人信义会（MFCLC）成立于 2001 年，位于明尼苏达州圣保罗市，是美国福音路德

会（ELCA）圣保罗教区中唯一的中文教会。教会的使命是向双城地区的中国学生、学者、

专业人士和家庭传扬福音，使他们认识基督并成为主的门徒。 
 

主要职责 
▪ 主日讲道、主日学、门徒培训、探访关怀 

▪ 参与教会运作管理、查经班、祷告会及团契事工 

▪ 与执事团队同心协力推动宣教与福音传播 

▪ 以祷告与生活见证树立属灵榜样 

▪ 与所属宗派的美国教会合作、沟通与协调 
 

任职资格 
▪ 热爱基督、热心教会与福音事工，并有明确全职牧养呼召 

▪ 神学硕士（MDiv）及以上学历，最好受过福音派路德宗神学院装备；圣公会、卫理

公会、长老会、摩拉维亚教会背景亦可 

▪ 能用国语讲道，并能流利使用英语沟通。当有不懂中文的会众参加崇拜时，最好能

用中英双语讲道。 

▪ 事奉生活符合《提摩太前书》3:1-7 和《提多书》1:6-9 所述牧者品质 

▪ 有北美牧会经验者优先 
 

待遇 
▪ 按美国福音路德会标准，包括医疗保险及养老金 

 

申请方式 
请将个人履历、得救与呼召见证、事奉理念、信仰宣言及 2-3 位推荐人联系方式，邮寄

或电邮至： 
MN Faith Chinese Lutheran Church Call Committee 
145 McCarrons Blvd N., Roseville, MN 55113 USA 
联络人: Ailian Ding  Ailian.ding@gmail.com 

教会网址: https://www.faithchinesechurch.org/ 
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MFCLC – Hiring Full-time Pastor 
 
About the Church 
Minnesota Faith Chinese Lutheran Church (MFCLC), founded in 2001, is located in Saint 
Paul, Minnesota, and is the only Chinese-speaking congregation in the Saint Paul Area 
Synod of the Evangelical Lutheran Church in America (ELCA). Our mission is to share the 
gospel with Chinese students, scholars, professionals, and families in the Twin Cities, 
helping them know Christ and become His disciples. 
 
Primary Responsibilities 

▪ Preach at Sunday worship services; lead Sunday School, discipleship training, and 
visitation care 

▪ Participate in church administration, Bible study groups, prayer meetings, and 
fellowship ministries 

▪ Work closely with the church council to promote mission and gospel outreach 
▪ Model a Christ-centered life through prayer and personal testimony 
▪ Collaborate, communicate, and coordinate with our partner ELCA congregations 

 
Qualifications 

▪ A passionate love for Christ, the church, and the proclamation of the gospel, with a 
clear calling to full-time pastoral ministry 

▪ Master of Divinity (MDiv) degree or higher; preferably trained at an Evangelical 
Lutheran Church seminary. Candidates from Anglican, Methodist, Presbyterian, or 
Moravian traditions are also welcome 

▪ Able to preach in Mandarin and communicate fluently in English. When there are 
English speaker(s) in worship, it is best to preach in both Mandarin and English 
(bilingual). 

▪ Demonstrates the pastoral qualities outlined in 1 Timothy 3:1-7 and Titus 1:6-9 
▪ North American pastoral experience preferred 

 
Compensations 

▪ In accordance with ELCA standards, including health insurance and pension 
benefits 

 
Application Process 
Please submit your resume, testimony of salvation and calling, ministry philosophy, faith 
statement and contact information for 2 to 3 references by mail or email to: 

MN Faith Chinese Lutheran Church Call Committee 
145 McCarrons Blvd N., Roseville, MN 55113 USA 

Contact Person: Sister Ailian Ding   Ailian.ding@gmail.com 
Church Website: https://www.faithchinesechurch.org/ 
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